
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 11.06.2020 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Jaroslava Tureková 
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
- prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že  Ing. 
Peter Rendek nie je prítomný, ale Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a 
uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu 
s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie VII/2020 
6. Úprava ceny stravného lístka od 01.08.2020 
7. Plán práce hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2020 
8. Dodatok č.1 k Zmluve o účelovej finančnej podpore Obci Bystrička  uzatvorenou medzi 

Obcou Bystrička a p. Jozefom Kurhajcom 
9. Dodatok č.1 k Zmluve o prevzatí plnenia  uzavretej medzi Obcou Bystrička a p. Jozefom 

Kurhajcom 
10. Zmluva o postúpení práv a povinností investora na stavbe „ IBV Bystrička – Niže obce“ 
11. Zmluva o poskytnutí finančných prostriedkov medzi obcou Bystrička a Turčianskou 

vodárenskou spoločnosťou a.s. Martin + výzva na úhradu stavebných nákladov na 
realizáciu stavby „IBV Bystrička – Niže Obce“ 

12. Dodatok č.1 k VZN č.5/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Bystrička  (VZN 
č.3/2020) 

13.  VZN č.5/2020 o ochrannom pásme cintorína obce Bystrička 
14.  VZN č. 4/2020 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania 

ovzdušia 
15.  Zmluva o dielo na zhotovenie projektu – podanie žiadosti o dotáciu na chodník medzi 

obcou Bystrička a Občianskym združením Agroeduka 



16.  Predžalobná výzva – pokus o mimosúdne urovnanie sporu / Hrnčírik/ + Vyjadrenie 
obce k predžalobnej výzve – pokusu o mimosúdne urovnanie sporu zo dňa 13.05.2020 

17.  Došlá korešpondencia, rôzne 
18.  Diskusia 
19.  Záver  

 

2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová a Ing. Malko 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Košút, p. Lučanský 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že bolo uložené uznesením č. 243/2020 p. Lučanskému  zorganizovať 
opravu dažďovej vpuste na Sadoch. 
p. Lučanský –dohodol sa s p. Kapustom, ktorý nám asfaltuje výtlky, že to urobí. 
                      
5 Rozpočtové opatrenie VII/2020 
starostka  - materiály (príloha č. 2) dostali poslanci dopredu. Otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – jedná sa o zapracovanie  presunutia financií z úveru zobratého na chodník 
a dotáciu na zavlažovanie  na hasičiareň, aby sa mohla dorobiť tak, že hasiči uvoľnia garáž 
a presunú všetok  vozový park.  
Ostatné úpravy sa týkajú drobných presunov. 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

6. Úprava ceny stravného lístka od 01.08.2020 
 Materiály poslanci dostali (príloha č.3 ),  
Diskusia: 
Ing. Mallá – cena potravín vzrástla a máme avizované, že pôjde ešte hore. Tiež vzrástli aj mzdové 
náklady a preto navrhujú zvýšiť cenu stravného lístka o 0,40 €, s tým, že 20centov uhradí obec 
a 20 centov dôchodca.  
Ročne vychádza doplatok na obedy pre dôchodcov cca 17 000 €. 
K úprave sa vyjadrila aj kontrolórka obce ( príloha č. 4 ) a skonštatovala, že po schválení sa bude 
upracovať rozpočet  v kapitole soc. zabezpečenie a zároveň poukázala, že obec zabezpečuje aj 
rozvoz obedov  občanom, ktorý majú pohybové problémy a to tiež zvyšuje výdavky na túto 
činnosť. 
Hlasovanie o predloženej úprave 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

7 Plán práce hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2020 
Materiál  ( príloha č. 5) poslanci dostali. 

Bez diskusie 
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

8. Dodatok č.1 k Zmluve o účelovej finančnej podpore Obci Bystrička  uzatvorenou medzi 
Obcou Bystrička a p. Jozefom Kurhajcom 

Materiály poslanci dostali (príloha č. 6) 



Diskusia: 
Bez diskusie. 
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

9. Dodatok č.1 k Zmluve o prevzatí plnenia  uzavretej medzi Obcou Bystrička a p. Jozefom 
Kurhajcom 

Materiály poslanci dostali (príloha č. 7) 
Diskusia: 
Bez diskusie. 
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

10. Zmluva o postúpení práv a povinností investora na stavbe „ IBV Bystrička – Niže obce“ 
Materiály poslanci dostali (príloha č. 8) 
Diskusia: 
Bez diskusie. 
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
11. Zmluva o poskytnutí finančných prostriedkov medzi obcou Bystrička a Turčianskou 
vodárenskou spoločnosťou a.s. Martin + výzva na úhradu stavebných nákladov na realizáciu 
stavby „IBV Bystrička – Niže Obce“ 
Materiály poslanci dostali (príloha č. 9) 
Diskusia: 
Bez diskusie. 
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

12. Dodatok č.1 k VZN č.5/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Bystrička  (VZN č.3/2020) 
Návrh VZN  poslanci dostali (príloha č. 10 ) 
Starostka – dodatok sa urobil iba preto, že v čase koronakrízy bola ŠKD ako aj MŠ zatvorená 
a aby sa na základe tohto VZN mohlo odpustiť poplatok za MŠ a ŠKD. 

Hlasovanie o dodatku VZN 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
13. VZN č.5/2020 o ochrannom pásme cintorína obce Bystrička 

Návrh VZN  poslanci dostali (príloha č. 11 ) 
Starostka – voľakedy bolo ochranné pásmo 50 m a teraz sa to zrušilo a nechali to na 
samosprávy nech si určia hranicu sami. Navrhuje ochranné pásmo 15 m. Rozšírenie cintorína  
bolo kedysi plánovaná na močidlá, ale tu to nie je vhodné aj kvôli spodnej vode a navrhuje 
rozšírenie  smerom na vrch cintoríne kde je aj prístupová cesta.  
Hlasovanie o  VZN 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 



14. VZN č. 4/2020 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania 
ovzdušia 

Návrh VZN  poslanci dostali (príloha č. 12 ) 
Starostka – VZN ostalo to iste iba sa aktualizovala mena Sk na €. 

Hlasovanie o  VZN 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
15. Zmluva o dielo na zhotovenie projektu – podanie žiadosti o dotáciu na chodník medzi obcou 
Bystrička a Občianskym združením Agroeduka 
Zmluvu poslanci dostali ( príloha č. 13 ). Projekt vypracoval Ing. Milan Michalička z Agroeduky 
Bez diskusie. 
Hlasovanie o predloženej zmluve 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
16. Predžalobná výzva – pokus o mimosúdne urovnanie sporu / Hrnčírik/ + Vyjadrenie obce 
k predžalobnej výzve – pokusu o mimosúdne urovnanie sporu zo dňa 13.05.2020 
Materiály poslanci k uvedenej problematike dostali ( príloha č. 14 ). 
Starostka na základe zamietnutia parcely p. Hrčírika z ÚP obce  - doplnky č.3 , kde Okresný 
úrad Žilina odbor ŽP vymedzenú oblasť zamietol na zástavbu.  Keď tam bol ako súkromná 
osoba tam mu súhlasili so stavbou. Preto, žiada obec, aby otvorila doplnok č. 4, ktorí si budú 
sami financovať a kde sa táto časť dostane na zastavanie. 
Dostali sme list od jeho právnika a na základe toho nám vypracovala odpoveď JUDr. 
Tatarková. 
Poslanci zobrali na vedomie 
 
17. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- žiadosť Ing. Patrika Korbeľa  - zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena 
voda- kanál. 
Hlasovanie o predloženej zmluve 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
- žiadosť p. Kurhajca – neudržiavaný školský plot, zničený,  nálety burina. 
Ing. Tureková – plot je naozaj v dezolátnom stave. Starostka navrhuje, aby to poslanci preverili 
a stavebná komisia navrhne riešenie, ktoré bude finančne čo najmenej zaťažovať obecný 
rozpočet, ktorý nepočítal s takýmto výdavkom. 
 
- vysporiadanie MK – do 31.12.2020 sa dá vyvlastniť MK, ktorú obec nemá na svojom LV . Tie 
cesty, ktoré nemáme vysporiadané musíme vyzvať vlastníkov na dohodu až potom prichádza 
na rad vyvlastnenie. Musia to riešiť  právnici. U nás máme tiež takéto cesty. 
 
- sťažnosť Ing. Žingora – umiestnenie kvetináča . Starostka navrhuje, aby sa obecná parcela dala 
vytýčiť  a ak to bude na obecnej parcele tak to dá odstrániť. Zároveň sa zistí ktorí občania majú   
zahradené aj obecné pozemky a dá sa to do poriadku. 
 
- ponuka kamier Gaja – oslovili sme ich na kamery cenová ponuka 460 € s DPH a jedno hniezdo 
by vyšlo na 1450 €. V septembri sa nám ozvú a podľa toho ako budeme s financiami. 



- Ing. Matuľa – prasknutý  betónový elektrický stĺp. 
- Ing. Malko –elektrikári majú takýchto prasknutých stĺpov po Slovensku tisíce, to vydrží 
 
- starostka – našlo sa 70 m v časti záhradkárskej osady Močidlá obecného pozemku, ktorý by 
mohol byť využitý do budúcnosti na kontajnery 
   
- máme nové stojany na bicykle 
 
18. Diskusia 
 
Ing. Malko  – upozornil na dezolátny stav elektriky na štadióne TJ. 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia mimoriadneho obecného 

zastupiteľstva, konaného dňa 11.06.2020 v zasadačke 
Obecného úradu v Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


